

Styremøte Tromsø Ryttersportsklubb 15.10.2025

Til stede: Jeanette Johansen, Ragnhild Wold, Martin Bendiksen, Varg Gundersen, Jan Roger Vollan, Marit Falkegård.

Sak	Ansvarlig	Frist
1. <u>Økonomisk status</u> 340.000, - på konto per i dag. 133.600, - står til forfall. Venter inn faktura på møkkakjøring fra Mydland. Må også bestilles ny bortkjøring av møkk snarlig.		
2. <u>Arbeidsverktøy for styret</u> Martin informerer om Trello og kjører en demo for oss. Nyttig verktøy for å holde oversikt over nye, påbegynte og ferdige styresaker. Finnes i en gratisversjon som burde holde for vårt bruk. Vedtas enstemmig at vi tar i bruk Trello. Finnes som app som alle kan laste ned på sin mobil. Martin oppretter kontoer for hver enkelt bruker.	Martin	16.10.2025
3. Fra oppstallørkomiteen - lageret på platå i nystallen <i>«Foreslås fra komiteen å få tømt det lageret på tribunen hvor det per i dag står en masse gamle stoler og annet. Stevneskap kunne eventuelt fått plass her? Innspill sendes videre til styret.»</i> Saken sendes over til anleggskomiteen som får i oppdrag å gå gjennom inventar på lageret og rapportere tilbake hva som kan kastes, evt. gis bort eller selges.	Jan Roger	Neste styremøte (18.11.2025)
4. Fra oppstallørkomiteen – høyforbruk <i>«Det er sendt inn en sak fra en oppstallør som problematiserer at de som har småspiste hester/ponnier betaler for veldig mange kg høy som de ikke bruker. Stilt spørsmål om de som faktureres for 16 kg høy, kan velge å hente ut max antall kg selv om hesten bare spiser et mindre antall kg per dag.</i> <i>Oppstallørkomiteen er negative til å gå tilbake til ordning med individuelt beregnet høyforbruk per hest og individuelle høyregninger pga. at det blir veldig arbeidskrevende å administrere og kontrollere både for styret og de ansatte.</i> <i>Oppstallørkomiteens innspill til styret i denne saken er at man vel ikke kan nekte noen å hente ut max antall kg (16 kg for hest og 10 kg for ponni) som de har betalt for, selv om hesten spiser mindre enn dette per døgn. Så lenge det er en vare man har betalt for, må man kunne hente den ut.»</i> Styrets innstilling er at alle oppstallører som betaler for høy fra klubben, står fri til å hente ut hele den daglige høyrasjonen de betaler for.	Marit svarer ut henvendelsen fra oppstallør	20.10.2025

5. <u>Fra oppstallørkomiteen – frokostfôring helg</u> <i>«Innsendt sak fra oppstallør angående frokostfôring helg som er veldig vilkårlig for tilfellet da få setter seg opp til å ta denne fôringen på dugnad. Det er foreslått å innføre at også denne fôringen rullerer på oppstallørene per boksnr, slik som kveldsfôringene.</i> <i>Oppstallørkomiteen er enige i at det er et problem at man ikke har et bedre system på frokostfôring helg. Det er også et problem at det er så få som er villige til å gjøre dette på dugnad. Vi er i utgangspunktet skeptiske til å pålegge oppstallørene enda mer dugnadsfôring da oppstallørene allerede dekker kveldsfôring av både privathester og skolehester hele uka, samt lunchfôring helg og fôringer på røde dager.</i> <i>Det foreslås fra Oppstallørkomiteen at man sender forespørsel til PSG/SG om disse kan dekke frokostfôring helg, siden de allikevel er i stallen for å ta utslipp av skolehestene både lørdag og søndag. Selve frokostfôringen tar ikke mange minutter, og det ville gi en større forutsigbarhet for frokostfôring helg, både for rideskolens hester og de private.»</i> Et enstemmig styre deler Oppstallørkomiteens innstilling om at det ikke er ønskelig å pålegge oppstallørene ytterligere fôringer på dugnad. Det vedtas enstemmig at det sendes en forespørsel fra styret til PSG og SG med anmodning om at de kan dekke enten kveldsfôring hverdager (mandag til torsdag) eller frokostfôring helg mot at oppstallørene dekker øvrige frokost- og kveldsfôringer.	Varg	20.10.2025
6. <u>Fra oppstallørkomiteen – utslipp og frokostfôring hverdager</u> Et enstemmig styre er enig i at man må se på løsninger for å effektivisere utslipp. Vi stiller oss bak forslaget om at man tar den ene stallen først og den andre etterpå og bytter annenhver uke, evt. annenhver dag ettersom hva de ansatte synes er mest hensiktsmessig. Vi stiller oss også bak forslaget om å forsøke at en ansatt tar på dekken og den andre leier ut hester, både mtp. effektivitet og HMS. Martin, Varg og Ann-Lill tar opp tema med de ansatte på kommende møte og blir enige med dem om et forslag til løsning.	Varg, Martin og Ann-Lill	Neste styremøte (18.11.2025)
7. <u>Fra oppstallørkomiteen – hvor lenge skal man kunne sitte på «tom boks»</u> <i>«Det er sendt inn en forespørsel fra medlem mtp. hvor lenge man evt. kan besitte en tom stallplass. Dette mtp. dersom det blir behov for ledige bokser til nye oppstallører.</i> <i>Oppstallørkomiteen kan ikke se at det per i dag i dagens stallregulverk finnes noen regel for dette. Dog er alle stallkontrakter kun tilknyttet en stallplass, ikke en spesifikk</i>		

<i>boksplass. Med andre ord vil man kunne måtte flytte på seg ved behov for endringer, for eksempel dersom det flytter inn en ny oppstallør med for eksempel veldig stor hest eller andre særskilte behov.</i> <i>Oppstallørkomiteen anser det ikke som et problem at en oppstallør beholder en tom boks over en viss tid så lenge det finnes andre tilsvarende bokser tilgjengelig for nye oppstallører, og så lenge oppstalløren betaler for seg og ellers overholder sine plikter i hht. kontrakten. Dersom det derimot blir mangel på stallplasser og en boks har stått tom over lang tid, foreslås det at daværende innehaver av stallplassen får en frist på seg på f.eks. 3 mnd til å ta en beslutning mtp. om man fortsatt ønsker å anskaffe hest og beholde plassen, eller å fraflytte boksen. Saken oversendes til styret for endelig stillingstagende.»</i> Enstemmig styre støtter seg til oppstallørkomiteens forslag.		
8. <u>Fra oppstallørkomiteen – tilbakemeldinger i sosiale medier</u> <i>«Innsendt sak fra medlem angående hvor og hvordan man henvender seg ved avglemte føringer. Det skjer fra tid til annen at skolehester eller privathester avglemmes når det er føring, pga. misforståelser eller forglemmelser, og det har vært en tendens til at det skrives innlegg på Oppstallørsia om dette. Noen ganger kan disse være nokså krasse. Det foreslås at man etterstreber å etablere en kultur der man tar slike spørsmål direkte med den det gjelder. Det er uansett lett å vite hvem som har hatt føringen ved å se på ukeplanen som legges ut, og kontakte vedkommende på messenger. Siden saken ble innsendt har høyposene til skolehestene blitt flyttet ut slik at de henger i stallen og ikke inne på høyrommet. Dette vil forhåpentligvis hjelpe mtp. problemet med at skolehestene i nystall flere ganger har blitt avglemt.»</i> Styret stiller seg enstemmig bak både innsendte sak og Oppstallørkomiteens innstilling, og er enig i at slike saker, samt andre små og store problemer mellom enkeltpersoner på stallen, burde kunne løses direkte mellom disse og ikke hører hjemme på sosiale medier. Styret ønsker å ta opp blant annet dette temaet på det kommende medlemsmøtet i november.		
9. <u>Fra oppstallørkomiteen – skoing i nystall</u> <i>«Det bør sendes ut påminnelse om at skoing av hester i nystallen skal foregå i gjestestallen, der det nå er både lys og strøm. Dette gjelder også rideskolens hester. Oppstallørkomiteen sender oppfordring til anlegg om det kan festes en krok på hver side i gjestestallen til å henge opp leietau til å feste hestene i under skoing.»</i> Det er nå både strøm og lys i gjestestallen slik at skoing av hestene i nystallen kan gjøres her. Dog burde det utbedres i	Jan Roger	Neste styremøte (18.11.2025)

midtgangen i gjestestallen med bedre gummimatter. Det vedtas å innhente pris på nye matter og skaffe oppheng til leietau. Det postes påminnelse på Oppstallørsia samt sendes ut påminnelse på epost til de ansatte om at skoing av hestene i nystallene skal foregå i gjestestallen.		
10. <u>Fra oppstallørkomiteen – utgang nord i nystall</u> <i>«Ved utgangen i nordenden av nystallen er det ikke tillatt å ta hester inn og ut. Det er nå sendt inn forslag fra en oppstallør om at dette skal gjøres om på slik at det skal være lov å ta hester inn og ut her.</i> <i>Oppstallørkomiteen synes ikke det skal bli tillatt å ta hester inn og ut av denne utgangen mtp. sikkerhetsaspektet. For det første fordi inngangens utforming per i dag ikke er trygg til dette formålet, pga. smal dør og en 90 graders sving direkte etter utgangen. I tillegg vil Oppstallørkomiteen bemerke at det ofte er mye trafikk opp og ned av trappa til utstyrsskapene på platået, både av barn og voksne, og det er svært trangt i denne gangen. Dette kan skape utrygge situasjoner både for tobente og firbente.</i> <i>Oppstallørkomiteen sender inn vår innstilling til styret som får ta endelig avgjørelse i denne saken. Det bør sendes ut påminnelse om at denne utgangen ikke skal brukes frem til avgjørelse foreligger, da vi ser at flere oppstallører leier inn og ut hester her i disse dager, selv om det per i dag ikke er tillatt.»</i> Enstemmig styre vedtar at utgangen fortsatt ikke skal brukes til å ta hester inn/ut med samme begrunnelse som ovenfor. Martin lager nytt skilt til både innsiden og utsiden av døra. Marit poster påminnelse på Oppstallørsia.	Marit / Martin	20.10.2025
11. <u>Fra sportskomiteen – utbetaling til teknisk personell, premier, instruktører, m.m.</u> Ragnhild orienterer. Store utfordringer med å få avklart med regnskapsfører, sende bilag på nytt mtp. feil format, kontrollere overføringer fra tidligere stevner, etc. Var problem på flere stevner i vår at teknisk personell ikke har fått pengene sine i tide. Dette har også medført flere klager, og det kan gjøre det vanskelig for oss å få folk til å ta oppdrag som teknisk personell for oss på stevner. Det viser seg at årsaken sannsynligvis er problemer med bilagsmottaket vi bruker. Blant annet kan bilag kun mottas som .pdf. I tillegg har det ikke blitt fanget opp når betalinger kommer i retur pga. feil kontonr og annet. Manglende kommunikasjonsflyt og ingen klar ansvarsfordeling er sannsynligvis årsaken til dette. Ragnhild er nå bindeledd mellom regnskapsfører og kursholdere og teknisk personell, og tar imot alle bilag som er knyttet til sportskomiteen (stevner, kurs, etc). Dette vil	Ragnhild	

formodentlig løse dette problemet fremover. Kan også være behjelpelig med andre bilag der det trengs.		
12. <u>Fra anleggskomiteen – ny varmepumpe, evt.reparasjon?</u> Varmepumpa i cafeen i store ridehus er ødelagt og lar seg ikke reparere. Anleggskomiteen får ansvar for å innhente pristilbud på ny fra minst 2 leverandører, og rapporterer tilbake til styret som da evt. kan fatte vedtak om innkjøp.	Jan Roger	01.11.2025
13. <u>Fra anleggskomiteen – status port nordende store ridehus</u> Det er bestilt reparasjon av porten i nordenden av store ridehus via Hörmann. De har ikke gitt oss noen dato for når deennå. Jan Roger følger opp.	Jan Roger	
14. <u>Fra rideskolesjef – saltilpassing til 2 ponnier</u> Vedtas enstemmig at Elias og Eragon får saltilpassing fra BB Horses da dette er helt nødvendig. Ragnhild sjekker ut mulighet for evt. rabattert pris.	Ragnhild	01.11.2025
15. <u>Medlemsmøte</u> Foreslås dato torsdag 6. november kl 19. Tema som ønskes tatt opp på møte er bl.a. psykososialt miljø på stallen, sikkerhet, oppfrisking av reglementer, m.m. Vi har fått innspill på epost om behov for oppfrisking av sikkerhetsreglement på stallen, dette er styret enig i at absolutt bør være tema på møte. Ragnhild sjekker opp med innsender om vedkommende innsenders tilbud om å ha fremlegg på møtet fortsatt står ved lag, endelig dato spikres når vi vet om foreslåtte dato passer for vedkommende. I tillegg ønskelig å ta opp temaet psykososialt miljø. Marit oppretter arrangement på fb når alt er spikret.	Alle	
16. <u>Status underlag</u> Ragnhild har sendt inn pristilbud fra 2 leverandører. Enstemmig vedtatt at vi går for tilbudet på påfyll av Walber fra Sandefjord, hovedsakelig pga. mulighet for levering i big bags som letter av- og pålossing og muliggjør lagring fram til massene skal kjøres ut i ridehuset. Ragnhild tar ansvar for bestilling og avtale om fakturering.	Ragnhild	
17. <u>Sak unntatt offentlighet - #1</u>	Varg	01.11.2025
18. <u>Sak unntatt offentlighet - #2</u>	Jan Roger	31.10.2025
19. <u>Neste styremøte</u> Nettmøte tirsdag 4. november kl 20 som forberedelse til medlemsmøte.		

Neste ordinære styremøte planlegges til tirsdag 18. november kl 19 (fysisk møte).		
---	--	--